
Protokół Nr XXII/12
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie

z dnia 31 stycznia 2012 roku

Otwarcie obrad – godz. 15.11
Zamknięcie obrad – godz. 18.41

Ad. 1

Obrady otworzył Przewodniczący RM witając radnych i przybyłych gości na sali w 
Wiejskim Centrum Kultury, Integracji i Rekreacji w Wambierzycach.

Ad.2

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są 
prawomocne –  w sesji uczestniczy 15 radnych (lista obecności radnych, lista 
obecności sołtysów oraz lista obecności gości zaproszonych stanowią załączniki do 
protokołu).

Ad. 3

Na Sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał r. Franciszka Majdaka.

Ad. 4

Przewodniczący RM –  zaproponował, aby protokół z sesji Rady Miejskiej dnia 29 
grudnia 2011 roku przyjąć bez odczytywania, gdyż radni mogli zapoznać się z nim 
wcześniej w Biurze Rady Miejskiej.

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu i przystąpiono do głosowania nad jego 
przyjęciem:
Głosowało 15 radnych:   za – 15   przeciw –  0  wstrzymało się – 0.

Ad. 5

Przewodniczący RM - zapytał czy są uwagi i propozycje dotyczące dostarczonego 
radnym porządku obrad (proponowany porządek obrad stanowi załącznik do 
protokołu).

Burmistrz –  wniósł o wprowadzenie do porządku obrad w pkt.9 DRUKU Nr 15, tj; 
projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXI/132/11 Rady Miejskiej w Radkowie z 
dnia 29 grudnia 2011r. w sprawie utworzenia jednostki budżetowej o nazwie Żłobek 
Gminny „Maluch” w Ścinawce Średniej.   

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem proponowanego porządku obrad z 
uwzględnieniem poprawki zgłoszonej przez Burmistrza:
Głosowało 15 radnych:   za – 15  przeciw – 0      wstrzymało się - 0 .



Ad. 6

M. Ciechanowicz –  dyr. Zespołu Szkolno –  Przedszkolnego w Wambierzycach – 
przywitała wszystkich obecnych na uroczystości otwarcia obiektu Wiejskiego 
Centrum Kultury, Integracji i Rekreacji w Wambierzycach. W imieniu dzieci 
podziękowała Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków za miejsce, które będzie służyło 
całemu społeczeństwu Wambierzyc oraz poprosiła Burmistrza do przecięcia wstęgi.

 Obiekt został poświęcony przez księdza Parafii Nawiedzenia NMP a dzieci z 
Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Wambierzycach złożyły poprzez swój występ 
artystyczny życzenia noworoczne.

Burmistrz –  poinformował, że obiekt powstał w ramach projektu rozwoju obszarów 
wiejskich, jest to kolejny uratowany obiekt, który będzie służył społeczeństwu. 

O godz. 1535 Przewodniczący RM ogłosił przerwę.
Obrady wznowiono o godz.1608  .
Po przerwie Przewodniczący RM udzielił głosu radnej powiatowej Pani B. 
Siemczonek.

B. Siemczonek – podziękowała Burmistrzowi i Radzie za oddany obiekt, który będzie 
spełniać swoją rolę służąc całej lokalnej społeczności.

Ad. 7

Burmistrz złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 29 grudnia 2011r. do 30 
stycznia 2012r. (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).

J. Gorczycki odniósł się do przedstawionego sprawozdania Burmistrza:
 w części dotyczącej postępowania na wniosek firmy Strateg Capital w 

sprawie zmiany czasu pracy kopalni –  czy są jakieś przeciwwskazania z 
Ochrony Środowiska 

 czy były jakieś przeciwwskazania ze strony czeskiej 
 czy firma z Wołowa prowadząca odwierty uranu została sprawdzona.

Burmistrz – jest przygotowany raport wydany przez Dyrektora Regionalnego Ochrony 
Środowiska w dzisiejszej poczcie, z którym Burmistrz nie zdążył się zapoznać, 
dlatego nie wie, jakie są obwarowania i ograniczenia w zakresie uruchomienia 
trzeciej zmiany. Gmina nie decyduje, gmina przedstawiła raport do zaopiniowania 
Dyrektorowi Regionalnemu, z którym będzie można się zapoznać. Burmistrz wie, że 
Dyrektor Regionalny Ochrony Środowiska nie znalazł przeciwwskazań na 
uruchomienie trzeciej zmiany i zwiększenia przesyłu frakcją kolejową oraz nie 
dopatrzył się ważnych żądań ze strony czeskiej, która podniosła larum polityczne o 
zapylenie. Burmistrz na spotkaniach ze Starostami czeskimi podniósł ten temat 
jednak Starostowie nie potwierdzili, że złożyli formalny wniosek w tej sprawie; 
wniosku takiego nie złożyła również żadna inna organizacja. W sprawie 
poszukiwania złóż z zawartością uranu jest to działanie prowadzone na zlecenie 
Ministerstwa, spółka jest międzynarodowa i profesjonalna. Spółka złożyła wniosek do 
gminy a gmina przekazała Dyrektorowi Regionalnemu Ochrony Środowiska, 
odwiertami został objęty obszar Wambierzyc i Ratna Dolnego. Gmina na tym etapie 



nie ma żadnych możliwości, aby to zahamować. Burmistrz za chwilę przekaże 
radnemu dokładny adres spółki, która się tym zajmuje.

Ad. 9

S. Hryniewiecka –  pracownik Urzędu Miasta i Gminy –  dokonała multimedialnej 
prezentacji dotyczącej koncepcji rewitalizacji miasta Radkowa oraz wsi 
Wambierzyce. Wyjaśniła, na czym polega rewitaizacja i kiedy można ją zastosować. 

K. Sypień – zapytała, czy można obniżyć powierzchnie placu NMP.  

S. Hryniewiecka – wyjaśniła, że obniżenie placu stworzy zagrożenie powodziowe.

B. Małek –  zaproponował rozważenie zmiany lokalizacji zatoczki dla autokarów i 
umożliwienie zatrzymywania się autokarów przy centrum, co ułatwi grupom 
zwiedzanie.

S. Hryniewiecka – uważa propozycję sołtysa jako cenną uwagę.

K. Sypień – zapytała czy cały plac i ulica Szpitalna zostaną wybrukowane.

S. Hryniewiecka –  wyjaśniła, że plac i ulica Szpitalna zostaną wybrukowana do 
Orlika.

J. Gorczycki – zapytał o miejsca parkingowe.

S. Hryniewiecka –  poinformowała, że planowane są parkingi przed i za 
Wambierzycami oraz koło Orlika. 
 
K. Sypień - czy jest planowane odwodnienie placu NMP i bocznych uliczek.

S. Hryniewiecka –  zapisany został cały system drenarski, który musi zostać 
przeprowadzony. W dalszej części omówiła koncepcje rewitalizacji rynku 
radkowskiego. 

Burmistrz –  odniósł się do przedstawionej koncepcji rewitalizacji - wyjaśnił, że jest 
decyzja konserwatora zabytków już od roku, która nie zezwala na kolorowane 
budynki spółdzielcze znajdujące się na Rynku w Radkowie jedynie mogą one 
występować w szarościach aby nie wysuwały się na pierwszy plan przed budynki 
zabytkowe. Ciągi pieszo jezdne mogą być wykonane w piaskowcu, co do drzew 
wokół Madonny muszą zostać wycięte i nasadzone inne odmiany. 

S. Hajłasz –  zapytał, co z szaletami w Radkowie oraz czy na Rynku pozostanie 
pomnik.

Burmistrz –  uważa pytanie za bardzo cenne, był przygotowany projekt na szalety 
miejskie po byłej remizie strażackiej, ale w tym miejscu zostanie stworzone archiwum 
UMiG. Konserwator zabytków pozwala na przeniesienie pomnika w inne miejsce 
jednak Burmistrz nie widzi takiej możliwości. Pomnikowi zostanie nadny właściwy 
wygląd.  



O godz. 1813 Przewodniczący RM ogłosił przerwę.
Obrady wznowiono o godz.1823 .

DRUK NR 1 - w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Radków na 
2012 rok                                                              

Przewodniczący RM –  poinformował, że wszystkie projekty uchwał (za wyjątkiem 
druku nr 15) zostały szczegółowo omówione na posiedzeniach Komisji RM i poprosił 
o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie DRUKU NR 1.

S. Hajłasz –  Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przedmiotowym projektem uchwały:
Głosowało 15 radnych:    za -  15  przeciw - 0   wstrzymało się – 0. 

DRUK NR 2 - w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy 
Radków na 2013 rok środków stanowiących fundusz sołecki

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S. Hajłasz –  Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:     za - 15    przeciw -   0    wstrzymało się - 0 .

DRUK NR 3 - w sprawie uchwalenia Statutu Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie 

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały:



S. Hajłasz –  Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
Cz. Jarzyńska - Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za – 15    przeciw – 0  wstrzymało się –  0. 

DRUK NR 4 - w sprawie nadania statutu Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy 
Radków im. Karola Estreichera w Radkowie  

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S. Hajłasz –  Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały. 
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:    za – 15   przeciw –0      wstrzymało się – 0.
  
 DRUK NR 5 – zmieniający uchwałę Nr XIX/157/04 Rady Miejskiej w Radkowie z 
dnia 26 marca 2004r. w sprawie wyłączenia z Gminnego Centrum Kultury w 
Radkowie Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Radków im. Karola Estreichera

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S. Hajłasz –  Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.



M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały.
Głosowało 15 radnych: za -15 przeciw – 0    wstrzymało się – 0.

DRUK NR 6 –  w sprawie ustanowienia sztandaru Gminy Radków oraz zasad 
jego używania

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S. Hajłasz –  Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych: za – 15 przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

DRUK NR 7 – zmieniający uchwałę Nr LXII/309/10 Rady Miejskiej w Radkowie z 
dnia 10 listopada 2010r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 
Tłumaczów

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S. Hajłasz –  Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych: za – 15 przeciw – 0 wstrzymało się – 0.

DRUK NR 8 – zmieniający uchwałę Nr XV/116/03 Rady Miejskiej w Radkowie z 
dnia 29 listopada 2003r. w sprawie określenia wysokości oraz zasad 



otrzymywania diet przysługującym radnym oraz zwrotu radnym kosztów 
podróży służbowych

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S. Hajłasz –  Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu. Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych: za – 15 przeciw – 0     wstrzymało się – 0.

DRUK NR 9 –  w sprawie powierzenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków 
uprawnień do ustalenia wysokości cen i opłat za korzystanie z obiektów i 
urządzeń użyteczności publicznej będących własnością Gminy Radków

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S. Hajłasz –  Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały:
Głosowało – 15 radnych: za -15 przeciw – 0  wstrzymało się – 0.

DRUK NR 10 –  w sprawie regulaminu korzystania z obiektu hali sportowej w 
Ścinawce Średniej, przy ul. Sikorskiego 34B

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S. Hajłasz –  Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.



R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za – 15   przeciw -0   wstrzymało się – 0.

DRUK NR 11 - w sprawie regulaminu określającego zasady i tryb korzystania ze 
świetlic wiejskich na terenie Gminy Radków

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S. Hajłasz –  Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i porządku Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:  za 15  przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

DRUK NR 12 –  w sprawie regulaminu korzystania z placów zabaw 
zlokalizowanych na terenie Gminy Radków

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S. Hajłasz –  Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw społecznych i Porządku Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowani i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały:



Głosowało 15 radnych: za – 15 przeciw – 0 wstrzymało się – 0.

DRUK NR 13 w sprawie regulaminu korzystania z kompleksu boisk sportowych 
„Orlik 2012” usytuowanych na terenie Gminy Radków

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S. Hajłasz –  Komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, sportu i Turystyki pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych: za – 15 przeciw – 0  wstrzymało się – 0.

DRUK NR 14 w sprawie regulaminu korzystania z lodowiska „Biały Orlik”  w 
Radkowie przy ul. Piastowskiej

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S. Hajłasz –  Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały;
Głosowało 15 radnych: za – 15 przeciw – 0  wstrzymało się – 0.     
  
DRUK NR 15 zmieniający uchwałę Nr XXI/132/11 Rady Miejskiej w Radkowie z 
dnia 29 grudnia 2011r. w sprawie utworzenia jednostki budżetowej o nazwie 
Żłobek Gminny „Maluch” w Ścinawce Średniej

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych: za – 15 przeciw – 0 wstrzymało się – 0.



Ad. 10

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie planów pracy Komisji Rady 
Miejskiej na 2012 rok.

S. Hajłasz – przedstawił plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2012 rok.
R. Markowicz – przedstawił plan pracy Komisji Spraw Gospodarczych i Rolnictwa na 
2012 rok.
K. Sypień – przedstawiła plan pracy Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku 
Publicznego na 2012 rok.
Cz. Jarzyńska – przedstawiła plan pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 
na 2012 rok.
M. Gancarski –  przedstawił plan pracy Komisji Budżetu, Planowania i Mienia 
Komunalnego na 2012 rok.

Nie było pytań do przedstawionych planów pracy Komisji Rady Miejskiej na 2012 rok.

Ad. 11
Wnioski i zapytania radnych oraz mieszkańców miasta i gminy.
Nie było.

Ad. 12
Interpelacje radnych.
Nie wpłynęły.

Ad. 13
Sprawy różne.

S. Hajłasz –  podziękował w imieniu dzieci ze Ścinawki Górnej za zorganizowanie 
paczek Mikołajkowych.

Ad. 14
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XXII sesję Rady 
Miejskiej w Radkowie.

Protokołowała:         Przewodniczący RM w Radkowie

Lucyna Połowczuk      Bogumił Kuczyński

 


